
 
 
 

MØTEPROTOKOLL 

 
 
Utvalg: Fagforbundet Orkland 
Møtested: Quality Hotell Skifer, Oppdal 
Møtedato: 28.11.2023 Tid: 13.30-14.30 
 
 
Til stede: Ragnar Martin Opøien  Leder 
 Nina Olsen    Nestleder 
 Jan-Rune Erlandsen   Kasserer/Fane2 
 Ida Marie Erlandsen   Sekretær/opplæringsansvarlig 
 Jan Arne Øberg   YST 
 Elisabeth Opphaug   YKA 
 Grete Benum    YKKO 
 Toril Beate Sundli Rosmo  YHS 
 Robert Selnes    Styremedlem 
 Oda Rønnes Nygård   Ungdomsutvalg 
 Britt Ingeborg Hansen  Pensjonisttillitsvalgt 
 Ingrid Aspen Solem   Hovedverneombud    
  
Forfall: Bente Fagerli    Styremedlem 
 Nina Øberg    Ungdomstillitsvalgt 
   
  
Ikke møtt:  
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Positivrunde i styret 

Åpen post   

 
 



 
 
 Info fra leder / Referatsaker 
 Sammendrag: 

 Koordineringsleddet i ReMidt har sendt brev til administrerende direktør i 

selskapet om mangelfull håndtering av en ansettelse. Det har ikke vært ført 

drøftinger med hovedtillitsvalgt. Det er brudd på hovedavtalen del B kap. 3 og 

arbeidsmiljøloven § 14.  

       

Følgende hadde ordet: 

Ragnar Martin Opøien 

Elisabeth Opphaug 

 

  Forslag til vedtak: 

 Til orientering. 
__________________________________________________________________________ 
 
46/23  Planlegging av årsmøte 
  Sammendrag: 

Det nærmer seg tid for årsmøte i Fagforbundet Orkland. Etter forrige årsmøte 

ble det vurdert å sende ut påmelding til årsmøte ref. styresak 10/23: 

«Styret må vurdere om det skal være påmelding til årsmøter. Det kan 

planlegges møte med middag el.»  

Forslag til dato og frister: 

• Årsmøte, mandag 29. januar  

• Annonsering av årsmøte minimum 30 dager før, senest 29. desember  

• Annonsering; avisa, Fane2, Facebook  

• Yrkesseksjonslederne, ungdomsutvalget, pensjonist- uføreutvalget sender 

inn sine årsberetninger til leder innen 5. januar 

• Saker til årsmøte må være inn innen 12. januar (eller 14 dager etter 

annonsering).  

• Styremøte for å gjennomgå årsmøtepapirene, og innkomne forslag, tirsdag 

16. januar. 

• Årsmøtepapirene sendes ut senest 22. januar 

 
  Følgende hadde ordet: 
  Ragnar Martin Opøien 
  Jan Arne Øberg 
  Elisabeth Opphaug 
  Nina Olsen 
   
  Forslag til vedtak: 
  Styret tar stilling til påmelding til årsmøte. 
 
 
 



 
  VEDTAK: 

Årsmøte blir avholdt 29.01.2024 kl. 18.00. Det blir ikke påmelding til årsmøte. 
Bestiller noe enkelt å spise, samt kaffe og kake. 

 

 
47/23 Medlemsoversikt 
 Sammendrag: 

Medlemsstatistikken ligger inne på vårt område i Teams.  

Det er en nedgang i antall yrkesaktive både lokalt og fylkesvis. Vi må ha større 

fokus på verving, og beholde medlemmer som vi allerede har. Mange bytter 

fagforening etter endt læretid. Vi må jobbe for at de fortsatt blir i 

Fagforbundet selv om de blir sykepleiere eller lærere.   

  
Følgende hadde ordet: 
Ragnar Martin Opøien 
 
Forslag til vedtak: 
Styret tar saken til orientering. 

__________________________________________________________________________ 
 
48/23  Innkommende saker 
  Sammendrag: 

1. Søknad om stipend. 

Jeg søker på lokalt stipend hos dere i Fagforbundet.  

Jeg er ansatt i Orkland kommune, ved psykisk helse og rustjenesten  

Fortiden tar jeg skole gjennom nett (Medlearn)ved siden av jobb. Studie er 

spennende og lærerikt, jeg ser mye av studierollen i egen jobb.  Etter endt 

studie ser jeg for meg at dette er en utdanning som kommer godt med og blir et 

kompetanseløft i kommunen. 

 
  Følgende hadde ordet: 
  Ragnar Martin Opøien 
         
  Forslag til vedtak: 
  Styret gir kr. 3000,- i stipend til videreutdanning. 

  Oppfordrer medlemmet til å søke stipend til Fagforbundet sentralt. 

 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt. 
 

2. Søknad om stipend 

Jeg ønsker å søke på lokalt stipend hos dere i Fagforbundet. Jeg er ansatt i 

Orkland kommune, i enheten psykisk helse- og rusarbeid.   

For litt siden startet jeg opp med videreutdanning gjennom VID vitenskapelige 

høgskole, SEPREP Tverrfaglig Utdanningsprogram, ved siden av jobb. En 

toårig videreutdanning som setter fokus på behandling, rehabilitering og 

oppfølging av mennesker med alvorlig   

psykisk lidelse og ruslidelse.   



 
Studiet er spennende og lærerikt, og jeg lærer mye som jeg tar med inn i min 

arbeidshverdag. Etter endt studie kan det tenkes at dette er en utdanning som 

kommer godt med og blir et kompetanseløft for kommunen.   

 

Følgende hadde ordet: 
  Ragnar Martin Opøien 
         
  Forslag til vedtak: 
  Styret gir kr. 3000,- i stipend til videreutdanning. 

  Oppfordrer medlemmet til å søke stipend til Fagforbundet sentralt. 

 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt. 

 

3. Søknad om stipend 

Jeg har startet på ei videreutdanning som kalles SEPREP. Den er relevant i 

forhold til jobben i psykisk helse og rusarbeid. Etter endt studie ser jeg for meg 

at dette er en utdanning som kommer godt med og blir et kompetanseløft i 

kommunen. Det er en deltidsutdanning over 2 år. Ønsker å søke om stipend fra 

Fagforbudet i forbindelse med videreutdanning for å dekke noen av utgiftene. 

Ønsker å bruke det til å kjøpe PC. Det kreves PC til studentsider (Canvas, 

Inspera og studentweb og google.docs). Det er flere skriftlige 

eksamensoppgaver, både i gruppe og individuelt i studiet.   

 

Følgende hadde ordet: 
  Ragnar Martin Opøien 
         
  Forslag til vedtak: 
  Styret gir kr. 3000,- i stipend til videreutdanning. 

  Oppfordrer medlemmet til å søke stipend til Fagforbundet sentralt. 

 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt. 

 

4. Søknad om stipend. 

Jeg søker på lokalt stipend hos dere i Fagforbundet.  

Jeg er ansatt i Orkland kommune, ved Psykisk helse og rus tjenesten. Fortiden 

går jeg videreutdanning SEPREP tverrfaglig utdanningsprogram ved VID 

vitenskapelige høgskole, ved siden av jobb. Studie er spennende og lærerikt, 

jeg ser mye av studierollen i egen jobb. Etter endt studie ser jeg for meg at 

dette er en utdanning som kommer godt med og blir et kompetanseløft i 

kommunen. Jeg vil derfor søke om det går an å få noe form for stipend/støtte 

fra Fagforbundet i forbindelse med videreutdanningen.    

Jeg startet opp med videreutdanningen i januar 2023 og avslutter desember 

2024.   

 

Følgende hadde ordet: 
  Ragnar Martin Opøien 



 
         
  Forslag til vedtak: 
  Styret gir kr. 3000,- i stipend til videreutdanning. 

  Oppfordrer medlemmet til å søke stipend til Fagforbundet sentralt. 

 
  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt. 
 
 

5. Søknad om støtte 

Søker om støtte oppmeldingsavgift for praksis eksamen Renholdoperatør 

faget på kr 1066, sender med vedlegg på betalt avgift.  

 
Følgende hadde ordet: 

  Ragnar Martin Opøien 
         
  Forslag til vedtak: 

 Styret gir kr. 1066,- i eksamensstøtte.  

 

  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt. 
 

6. Julegaver til medlemmene.  

«Hei. Veit ikke om dette er en styresak, men ønsker støtte til å kjøpe inn 

julestrømper med noe godt i til de som er organisert i fagforbundet de som 

jobber på folkehelsesentret igjennom psykisk helse, ønsker å kjøpe felles godt 

til de på Litjgårsveien. I psykisk helse har Fo gitt personlige gaver, det samme 

gjør sykepleierne, dette blir lagt merke til. 

Kunne også tenkt meg at på januar at vi har tatt en klubb møte med mat 

(gjerne tapas) Fo var på munn og sykepleierne på damphuset, dette er noe 

som snakkes mye om, vi i fagforbundet har ikke gjort noe slik. Håper at det går 

an å få litt støtte til dette.» 

Dette er saker som har vært drøftet før, det med påskjønnelse av medlemmer 

til jul, påske og sommerferien. Det har vært ulik praksis. det har kommet 

mange positive og negative tilbakemeldinger. De negative er som oftest at alle 

ikke får, noen faller på utsiden. Så er det en kostnad i dette. Skal dette 

gjennomføres heilt ut, som vi burde gjøre så må dette inn i budsjett.  

Ved møter så er det så er det bevertning. Det kan vær av ulike ting. Hver 

yrkesseksjon har en sum som er avsatt i budsjettet som kan brukes til møte 

mat.  

 

Følgende hadde ordet: 
  Ragnar Martin Opøien 
  Toril Beate Sundli Rosmo 
  Grete Benum 
  Nina Olsen 



 
         
  Forslag til vedtak: 

Styret ser på kostnadene ved markeringer. Dagens praksis med kjøp av 

fruktkorg, kake og ol. til de forskjellige arbeidsplassene opprettholdes.  

Klubbtillitsvalgte kan holde møteaktiviteter i samråd med seksjonsleder. 

 

  VEDTAK: 
  Forslag enstemmig vedtatt. 
___________________________________________________________________________ 

 
49/23  Godkjenning av protokoll 
  Sammendrag: 
  Gjennomgang av protokoll. 
 
  Forslag til vedtak: 
  Styret godkjenner protokoll som fremlagt. 
 
  VEDTAK: 
  Protokoll godkjent. 
___________________________________________________________________________ 
 
  Ida Marie Erlandsen 
  Referent 


